
                                                                                           Præstø den 3. januar 2017. 

 

Til  

 

          Transport-, Bygnings- og Boligministeriet 

           og Folketingets Transport- og Bygningsudvalg.  

 

 

     Idet jeg takker for udvalgets oversendelse af ministeriets svar på min henvendelse 

til udvalget, noterer jeg, at ministeriets svar hovedsagelig forklarer rejsekortordning-

erne incl. deres forskellige økonomiske vilkår og forhold til lov om personoplysning-

er (herunder Kammeradvokatens rapport). Jeg noterer mig ligeledes, at det kan se ud 

til, at det ”politiske ønske” om at efterleve loven om beskyttelse af personoplysninger 

ikke har fået en heldig og rimelig konkretisering i kraft af trafikselskabernes ”forret-

ningsmæssig(e) beslutning”.   

 

   Ministeriets svar forholder sig imidlertid hverken til min kritik eller mine forslag til 

ændring af ordningen navnlig vedr. anonymt rejsekort, som jeg fremlagde under mit 

møde med transportudvalget den 1. december 2017.  

 

    På den baggrund fastholder jeg min kritik og mine forslag til yderligere overvejelse 

i udvalget og forventer nærmere orientering om udvalgets behandling og beslutning.  

 

             Med venlig hilsen  

 

                                                 Helge Rørtoft-Madsen  
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